
ПРОТОКОЛ № 6
засідання кафедри ICE від 25 листопада 2020 року 

Порядок денний:

1 .Про готовність до захисту магістерських робіт.
2. Перевірка магістерських робіт на плагіат
3. Обговорення відкритої лекції доц. Антонова А.В.
4. Затвердження робочої програми для аспірантів «Управління іноваційними 
проектами в галузі енергозбереження»
5. Різне.

ПРИСУТНІ:

В.о зав. каф. Босий Д.О.
Доценти: Міщенко Т.М Дьяков В.О. ЛяшукВ.М.
Ст. викладач Данилов О.А.
Асистент: Земський Д.Р.

Зав.лабораторіями : Кургузов М.М, Мірошниченко В.Б. 
Ст.лаборант : Коваленко С.П.
Разом: ІОчол.

ГОЛОВА: В.О зав.кафедри, д.т.н., доцент Босий Д.О. 
СЕКРЕТАР: ст.лаборант кафедри Коваленко С.П.

Антонов А.В

СЛУХАЛИ
Босий Д.О. На засідання кафедри онлайн були запрошені все магістранти 

денної та безвідривної форм навчання. Босий Д.О розказав 
студентам, як буде проходити захист дипломних робіт. Згідно 
наказу ректора, захист проходитиме очно з дотриманням 
відповідних вимог. Розклади роботи ЕК розіслані всім 
студентам. Також закликав всіх викладачів надавати посильну 
допомогу магістрантам при написанні та оформленні дипломів, 
проводити онлайн консультацій з ними.

Босий Д.О. Опросив всіх керівників проектування, хто ш;е не зробив 100 або 
60 % диплома. Написати рапорти, хто не готов до дипломування.

Данилов О.А. Розказав, як буде проходити перевірка дипломів на плагіат.
Босий Д.О. Данилову О.А. завести журнал для перевірки робіт на плагіат та 

налагодити зв’язок зі всіма студентами, обладнати додаткову 
аудиторію для студентів. Коваленко С.П деталізувати графік 
захисту. Нормоконтролерам проводити нормоконтроль в



електронному вигляді, надавати онлайн консультації по 
оформленню.
Аналіз відкритої лекцій' доц. Антонова А.В. Лекція проводилася 
онлайн. Були присутні всі студенти групи.
Виступили :
Данилов О.А. Під час відкритої лекції лектор повністю володіє 
увагою студентів.
Ляшук В.М. Закікавлює студентів інтересною інформацією, 
дотримується плану лекції
Земський Д.О. Підтвердив досконалість знання предмету 
викладачем. Заняття проведено на високому рівні.

Ляшук В.М. Доповів, що анкетування пройшли більш 80 % студентів. 
Результати позитивні.
Слухали:
Мірошниченко В.Б доповіла про написання робочої програми 
для аспірантів «Управління іноваційними проектами в галузі 
енергозбереження»
Виступили: Босий Д.О., Земський Д.Р., Дьяков В.О. 

Постановили:
Затвердити робочу програму для аспірантів 
Голосували : за - 10 чол.

Проти -  немає 
Утримались -  немає.

Голова, Д.Т.Н., доцент 
Секретар, ст.лаборант каф

Д.О. Босий 
С.П.Коваленко


